
Zápis ze shromáždění delegátů tříd KPZŠ ze dne 19. 1. 2022 

Místo konání: Aula ZŠ Jeremenkova 

Čas: 17,00 hodin 

Přítomní:  Viz prezenční listinu 

Projednaná témata: 

 

1) Informace k aktuální situaci ve škole 

Delegátům KPZŠ byla podána informace o schůzce Výboru KPZŠ se zástupci vedení 

školy, Mgr. Janem Vondroušem a RNDr. Ilonou Denisovou, která se konala 

19.1.2022 v 16 hodin. Probírány byly následující informace: 

a) Událost s nálezem drog ve škole. Jednalo se o dva žáky 9. třídy, z nichž jeden 

měl 5 a druhý 9 dávek LSD. Byla zavolána Policie ČR, která věc nadále vyšetřuje. 

Hned druhý den byla ve škole psycholožka a přednáška k danému tématu 

s názvem „Život bez závislostí“.  

b) Škola získala prostředky na dokončení rekonstrukce WC a na rekonstrukci 

přístavby 

c) Situace s výukou anglického jazyka je po odchodu dvou vyučujících kritická, ale 

vedení školy intenzivně hledá nové vyučující. S velkou pravděpodobností 

nastoupí nová paní učitelka od 1. února, další tři vyučující jsou v jednání. Škola 

děkuje rodičům za aktivitu a pomoc při řešení situace. 

d) Situace s kroužky a družinou: Protože ve škole průběžně chybí cca 30% 

vyučujících (důvodem jsou karantény), musí za ně část práce převzít zbývající 

učitelé včetně vychovatelů z družiny. Až se covidová situace uklidní, pestrá náplň 

družiny, vycházky a podobné aktivity se zase obnoví. 

e) Je třeba upozornit rodiče, že od 1. září 2021 se za družinu platí 300 Kč 

f) Covidová situace: Testuje se v pondělí. Pokud je v pondělí žák pozitivní, odchází 

domů do karantény. Pokud se žák otestuje jiný den s pozitivním výsledkem, do 

karantény nastoupí celá třída. Probíhá pak on-line výuka v rozsahu 50% hodin 

každého předmětu, na zbylých 50% jsou zadány úkoly.  

g) Byla diskutována kvalita výuky na druhém stupni. V některých předmětech žáci 

látku málo procvičují. Dalším problémem je, že rovnice se v matematice probírají 

až na konci 8. třídy, ale jejich znalost je potřebná v chemii a fyzice již od začátku 

8. třídy. Vyřeší to nový ŠVP? 

h) Předmět Výchova ke zdraví převzala v 9.A po odchodu vyučující (p. uč. Monika 

Buchtele na MD) RNDr. Ilona Denisová. Výuka předmětu v ostatních třídách se 

nemění, zůstává paní učitelka Tomanová. 

i) Diskuse byla i kolem předmětu Hudební výchova. Děti se předmětu bojí, mají 

špatné známky. Hudební výchova je méně oblíbení než jiné, náročné předměty. 



j) Školy v přírodě škola velmi ráda uspořádá v případě příznivé epidemiologické 

situace.  

k) Volby do Školské rady nebyly platné pro malý počet odevzdaných hlasů. Nově 

budou on-line.  

l) Jídelna: Po uklidnění covidové situace bude ustanovena stravovací komise – 

rodiče z KPZŠ, kteří budou po určitou dobu jídla hodnotit. 

m) Vedení školy je rádo za podněty z KPZŠ, vítá zpětnou vazbu.  

 

 

2) Aktuální stav rozpočtu KPZŠ na rok 2022/2021 

Čerpání rozpočtu bylo na setkání k nahlédnutí. Zatím nedochází k čerpání poměrně 

velké částky (27.000 Kč) na kreativní potřeby do družiny. Důvodem je situace 

v družině, viz výše. Zakoupení kreativních potřeb se ale nadále plánuje.  

Stav rozpočtu bude zveřejněn na webových stránkách KPZŠ. 

Do 18 hodin pak probíhala diskuse a aktuálním dění ve škole.  

 

Zapsal dne 19. ledna 2022: Pavel Poucha 

Schválila: Romana Nidetzká 


